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OBČINSKI SVET 
 

Z  A  P  I  S  N  I  K 
 
7. redne seje, ki je bila dne 2.9.2015 s pričetkom ob 17.00 uri v sejni sobi Občine Braslovče. 
 
Prisotni svetniki: Cokan Danijel, Derča Iztok, Hribernik Andrej, Ivanovič Josip, Jelen Aleksander, 
Punčoh Nika, Ribizel Branko, Roter Jager Jasmina, Skok Franc, Šketa Slavko, Štusej Janez, 
Tajnšek Danica, Trop Bogdan, Zupanc Uroš 
 
Opravičeno odsoten svetnik : Vasle Jure  
 
Občinska uprava: župan Branimir Strojanšek, Milan Šoštarič, Barbara Florjan Jelen, Branko 
Cimperman, Renata Marolt, Verica Kamin. 
 
Ostali prisotni: Ksenija Rozman – sredstva javnega obveščanja,  Helena Gajšek – NO, Martin 
Tkavc – KO Parižlje. 
 
Ad 1  
Župan je vse prisotne pozdravil in ugotovil, da je na seji prisotnih 14 občinskih svetnikov in da se 
seja lahko nadaljuje. 
 
Ad 2 
Na zapisnik 6. redne seje ni bilo pripomb. Sprejet je bil naslednji  
 
SKLEP: Potrdi se zapisnik 6. redne seje z dne 27.5.2015. 
Glasovanje: Prisotno 14 svetnikov, ZA je glasovalo 14 in PROTI 0 svetnikov.  
 
 
Ad 3 
Na zapisnik 1. izredne seje ni bilo pripomb. Sprejet je bil naslednji  
 
SKLEP: Potrdi se zapisnik 1. izredne seje z dne 1.7.2015. 
Glasovanje: Prisotno 14 svetnikov, ZA je glasovalo 11 svetnikov, 3 svetniki niso glasovali.  
(Skok Franc ni potrdil zapisnika, ker je predčasno zapustil sejo zaradi konflikta interesov.) 
 
Ad 4 
Dnevni red:  

1. Ugotovitev prisotnosti 
2. Potrditev zapisnika 6. redne seje občinskega sveta 
3. Potrditev zapisnika 1. izredne seje občinskega sveta 
4. Potrditev predlaganega dnevnega reda 
5. Poročilo o realizaciji sklepov prejšnje seje in o izvajanju trenutnih investicij v občini 
6. Obravnava predlogov za podelitev priznanj občine Braslovče za leto 2015 
7. Poročilo o opravljeni notranji reviziji v občini Braslovče za leto 2014 
8. Poročilo NO o nadzoru ZR Občine Braslovče za leto 2014 
9. Polletno poročilo o izvajanju proračuna občine Braslovče za leto 2015 
10. Pobude in vprašanja svetnikov 

 
 
Slavko Šketa je imel pripombo, da nekatere točke dnevnega reda nimajo predlogov sklepov, ki naj 
bi jih občinski svet sprejel. Ostalih pripomb ni bilo. Sprejet je bil 
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SKLEP : Sprejme se dnevni red v predlagani vsebini. 
Glasovanje: Prisotno 14 svetnikov, ZA je glasovalo 14 in PROTI 0 svetnikov. 
 
Ad 5 
Na poročilo o realizaciji sklepov prejšnje seje oz. poročilo o izvajanju trenutnih investicij v občini, je 
imel pripombo Iztok Derča in sicer vprašanje glede črpališča na odseku Kaplja vas – Grajska vas in 
kanala na odseku Grajska vas – Gomilsko – Šmatevž – Glinje. Odgovoril mu je Milan Šoštarič. 
Bogdan Trop pa je imel vprašanje glede projekta kanalizacije Letuš – desni breg, kjer je mišljeno, 
da je projekt zaključen kot gradbena dokumentacija. Ostalih pripomb ni bilo. Sprejet je bil  
 
SKLEP : Sprejme se poročilo o realizaciji sklepov 6. seje občinskega sveta ter poročilo o 
izvajanju trenutnih investicij v občini. 
Glasovanje: Prisotno 14 svetnikov, ZA je glasovalo 14 in PROTI 0 svetnikov.  
 
Ad 6 
Predsednica komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, Danica Tajnšek  je obrazložila 
predloge za podelitev priznanj občine Braslovče za leto 2015. 
Do roka, ki je potekel dne 17.7.2015, so prispeli predlogi, ki so jih posredovali : KO Parižlje – 
Topovlje, KO Letuš, KO Trnava, Kulturno društvo Gomilsko in OO SD Braslovče. Komisija je na 
svoji seji dne 12.8.2015 obravnavala posamično vse predloge kandidatov in o predlogih tudi 
glasovala. Pri odločanju je upoštevala Odlok o priznanjih občine Braslovče. Župan je dodal, da bo 
tudi sam podelil županova priznanja za leto 2015. Brez razprave je bil sprejet 
 
SKLEP : Občinski svet občine Braslovče podeli naslednja priznanja občine Braslovče za 
leto 2015 : 
 

1. Bronasta plaketa :        Odrasla gledališka skupina Kulturnega društva Gomilsko 
2. Srebrna plaketa :  Jožef Derča, Trnava 35  
3. Zlata plaketa :   Kulturno društvo Letuš 

   Darko Žerdoner, Letuš 13 A 
 
Glasovanje: Prisotno 14 svetnikov, ZA je glasovalo 14 in PROTI 0 svetnikov.  
 
Ad 7 
Na poročilo o opravljeni notranji reviziji v občini Braslovče za leto 2014, ki ga je opravilo podjetje 
Loris d.o.o. iz Dravograda, ni bilo pripomb. Sprejet je bil 
 
SKLEP : Občinski svet občine Braslovče se seznani s poročilom o notranjem revidiranju 
občine Braslovče za leto 2014. 
Glasovanje: Prisotno 14 svetnikov, ZA je glasovalo 14 in PROTI 0 svetnikov.  
 
  
Ad 8 
Poročilo NO o nadzoru ZR Občine Braslovče za leto 2014 je obrazložila predsednica Nadzornega 
odbora Helena Gajšek. Na osnovi pregledane dokumentacije in prejetih obrazložitev je NO podal 
naslednja priporočila : narediti vse za izterjavo neplačanih terjatev, vsaka odobritev sredstev  naj 
bo pismeno odobrena in podpisana, priprave in objave razpisov pa naj v čim večji meri opravijo 
strokovne službe na občini. 
 
V razpravi je Slavko Šketa imel nekaj vprašanj glede prenesenih sredstev v leto 2015 ob 
neplačanih zapadlih obveznostih, glede stroškov ozvočenja na dobrodelnem koncertu v višini 1.830 
EUR – koliko je bilo zbranih sredstev ter glede večnamenskega objekta v Braslovčah – kakšni so 
razlogi za ponovitev javnega razpisa, glede na to, da v proračunu 2014 niso bila zagotovljena 
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sredstva. Zato v imenu svetniške skupine SMC predlaga, da NO pregleda postopek izvedbe 
javnega razpisa za oddajo del za kulturni dom Braslovče. 
 
Bogdan Trop pa apelira na racionalnost pri izvedbi javnih razpisov, ki jih naj opravijo strokovne 
službe občine in ne tuji izvajalci. Sprašuje, kakšen je program dela NO v prihodnje. Predsednica 
NO Helena Gajšek je odgovorila, da bo NO pregledal polletno izvajanje proračuna, svetniki in 
občani pa lahko tudi dajejo pobude za pregled določenih postavk v proračunu, ki jih bo NO 
pregledal. 
 
Sprejet je bil  
 
SKLEP 1 : Občinski svet občine predlaga Nadzornemu odboru občine Braslovče, da 
pregleda postopek izvedbe javnega razpisa za oddajo del Gradbena in montažna dela za 
objekt Dom kulture Braslovče, od priprave razpisne dokumentacije do podpisa pogodbe z 
izvajalcem, z navedbo pravnih in finančnih podlag za izvedbo razpisa in podpisa pogodbe. 
 
Glasovanje: Prisotno 14 svetnikov, ZA je glasovalo 13 in PROTI 1 svetnik.  
 
Predsednica NO Helena Gajšek je podala tudi poročilo o opravljenem nadzoru porabe sredstev 
občinskega proračuna za Turistično društvo Braslovče za leti 2013 in 2014. Ugotovljeno je bilo, da 
je TD Braslovče v obeh leti poslovalo pozitivno in da so bila sredstva občinskega proračuna 
namenjena in porabljena v skladu s pogodbenimi obveznostmi. Sprejet je bil  
 
SKLEP 2 : Občinski svet občine Braslovče sprejme poročilo Nadzornega odbora o nadzoru 
ZR Občine Braslovče za leto 2014. 
 
SKLEP 3 : Občinski svet občine Braslovče sprejme poročilo o opravljenem nadzoru porabe 
sredstev občinskega proračuna za Turistično društvo Braslovče za leti 2013 in 2014. 
 
Glasovanje: Prisotno 14 svetnikov, ZA je glasovalo 14 in PROTI 0 svetnikov.  
 
 
Ad 9 
Polletno poročilo o izvajanju proračuna občine Braslovče za leto 2015 je na kratko obrazložil 
župan. V razpravi je Slavko Šketa imel kar nekaj vprašanj: nakup opreme (dom kulture), zimsko 
vzdrževanje cest (100 % izkoriščeno), promocija občine (ni porabljenih sredstev), kaj je s širitvijo 
OŠ Braslovče. Pogreša, da ni na portalu oz. spletni strani občine objavljenih razpisov glede 
investicij v občini. V poročilu so prikazani le bančni krediti, manjkajo pa vrednosti blagovnih 
kreditov, zato predlaga, da se pripravi do naslednje seje celoten znesek dolga občine Braslovče 
(kje vse imamo dolgove in kakšen je znesek le-teh). Prav tako meni, da smo v preteklosti izvajali 
določene investicije, za katere bi lahko pridobili sredstva iz naslova energetske sanacije objektov, 
kot so to v sosednjih občinah, ne pa izvajali dela le z lastnimi sredstvi. 
Aleksander Jelen je imel vprašanje glede postavke kazni in odškodnine ter kanalizacije Kaplja vas 
– Grajska vas. Odgovorila sta mu Barbara Florjan Jelen in Milan Šoštarič. 
Sprejet je bil  
 
SKLEP : Občinski svet občine Braslovče sprejme polletno poročilo o izvajanju proračuna 
občine Braslovče za leto 2015. 
 
Glasovanje: Prisotno 14 svetnikov, ZA je glasovalo 14 in PROTI 0 svetnikov.  
 
Ad 10 
Sledile so pobude in vprašanja.  
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Pisne pobude in vprašanja sta podala svetnika Aleksander Jelen in Josip Ivanovič. 
Iztok Derča je dejal, da napisan odgovor na pobudo št. 5 KO Gomilsko, ni tisto, kar je KO Gomilsko 
želel izvedeti, zato je Milan Šoštarič dejal, da bo do naslednje seje pripravil nov odgovor glede 
zajetja Križnikov mlin. 
Slavko Šketa je dejal, da je višina komunalnega prispevka zelo različna in v velikem razponu v naši 
občini, kar je razvidno iz razpredelnice, ki so jo svetniki dobili v gradivu. Ne strinja se z navedbo, da 
bi novelacija odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč s komunalno opremo za OPPN 
Rakovlje Terasa 3, prinesla povišanje že tako visokega komunalnega prispevka, kar bi v današnji 
finančni situaciji lahko pomenilo negativen odziv tako za investitorje kot tudi za občino. Meni, da so 
točno znane številke komunalne opremljenosti na Terasi 3 in da ni pošteno, da ljudje plačujejo več 
kot so znašali stroški komunalne opremljenosti zemljišč. Še vedno ni dobil odgovora na svoje 
vprašanje glede prometne varnosti na odseku Kamenče – Glinje, ker naj ne bi bil še potrjen 
zapisnik 3. seje SPV, zato predlaga, da se odgovori posredujejo takoj po končani seji odborov ali 
komisij, ki zadeve obravnavajo in se ne čaka na potrditev zapisnika, saj to predolgo traja. 
Sprašuje tudi, kdaj bo izdelana karta kanalizacije v občini. 
Franc Skok je predlagal, da se vsa vabila in zapisniki sej krajevnih odborov dajo na spletno stran 
občine. Milan Šoštarič je odgovoril, da takoj, ko dobimo vabilo ali zapisnik KO, le-tega objavimo na 
naši spletni strani.  
Franc Skok je še predlagal, da se zapisnik seje Občinskega sveta posreduje občinskim svetnikom 
po elektronski pošti v potrditev in se ga lahko takoj objavi na naši spletni strani. Enako velja tudi za 
zapisnike komisij in ostalih delovnih teles Občinskega sveta. Apelira, da se projektna 
dokumentacija za gradnjo kanalizacije pripravlja še naprej in naj bo na zalogi. 
 
 
Predsedujoči se je svetnikom zahvalil za udeležbo in sejo zaključil ob 18.25 uri. 
 
 
Zapisala:  Branimir Strojanšek 
Verica Kamin           župan 
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